
porada 29. 11. 2017 

poznámky 

 

- Alena Tomešková vyhrála s tanečníky Mistrovství světa v baletu a contemporary dance v Liberci 

o GRATULUJEME!!! 

- 14. 2. 2018 od 9 do 12 hodin organizuji v ZUŠ Krnov školení notačního softwaru Sibelius 

o Počítám se všemi učiteli hudebního oboru: 

 Brulíková, Cvrk, Dulajová, Hradilová, Janoušková, Kučera, Mácová, Sedláčková, 

Taufer, Witassková 

- Dárek pro Marušku, který ji předáme na odchodnou do důchodu 

o Zorganizuje to Jaroslava Brulíková. 

 

 

- Dnes si rozebereme inspekční zprávu 

- Porada je v mimořádném termínu proto, že … 

o V řádném termínu v lednu bychom všechno nestihli a stejně bychom museli dělat porady 

dvě. 

o Některé věci nám inspekce vytkla a dala nám lhůtu, abychom jim dali hlášení o tom, co 

jsme s jejich připomínkami udělali. A to nechci dělat sám, o tom je potřeba se pobavit se 

všemi. 

- Inspekční zpráva je dostupná 

o V ředitelně 

o Na stránkách České školní inspekce (až ji tam ČŠI dá - 
http://www.csicr.cz/cz/Dokumenty/Inspekcni-zpravy?d=14835) 

- Poznámky z inspekční zprávy se dají rozdělit na tyto části: 

o Za něco nás pochválili. 

o Něco se nelíbilo jim. 

 

-------------------------------------------------------------------------- 

 

- Za co nás pochválili 

o Nejvíc se jim líbily naše mezinárodní projekty. Jsou motivační pro děti i učitele, rozhodně je 

to něco, čím se pozitivně lišíme od ostatních ZUŠ. 

o Skvěle hodnotili práci ekonomky a účetnictví. 

o Slovně velmi chválili taneční obor.  

 Je ale zajímavé, že v inspekční zprávě se to kdovíjak neprojevilo. 

o Až na výjimky byli velmi spokojeni s úrovní výuky, kterou viděli při hospitacích. Přátelské, 

otevřené klima, motivace k učení, diskuze. Málo jsme prý vedli žáky k sebereflexi. 

o Líbí se jim široká nabídka souborů pro hudební obor, která se navíc stále rozrůstá. 

o Dobře spolupracujeme s městem a místními organizacemi společenskými a charitativními. 

http://www.csicr.cz/cz/Dokumenty/Inspekcni-zpravy?d=14835


o Pochválili nás za to, že funguje Spolek přítel ZUŠ Rýmařov a akademie pro seniory. 

o Líbila se jim SWOT analýza, kterou jsme zpracovali před rokem. 

o Výuka 

 V LDO označili za příkladnou práci Silvie Jablončíkové s žáky introvertními či 

nejistými – inkluze v praxi. 

 Zapojení TO do soutěží. 

 Chválili VO za sochy pro rýmařovský advent. 

 

-------------------------------------------------------------------------- 

- Co se nelíbilo jim: 
 

Co se jim nelíbilo Řešení 

Nevyučujeme žestě 
 

Moc nechápu, proč nám to do zprávy dali. Já jsem jim 
vysvětloval, že to vím a že bych rád žestě vyučoval. Ale za 
situace, kdy nás omezuje limit daný v roce 2009 zřizovatelem, 
bychom museli přijmout učitele žesťů jedině výměnou za 
stávajícího učitele – musel bych někoho propustit. 

Omluvené absence z Nauky o hudbě Zavedli jsme Konzultační seminář Nauky o hudbě. Uvidíme, 
jak se to letos osvědčí a příští rok to buď necháme, nebo 
vymyslíme něco jiného. 
Prozatím se to jeví jako dobrý nápad, omluvených absencí 
výrazně ubylo, příští školní rok by to mohlo být ještě lepší. 

Odhlašování dětí ze školy po 3. ročníku, 
když zjistí, že mají povinnost 
navštěvovat souborovou hru. 
 

Nevím, jestli to něco znamená, možná by stálo za to se 
zamyslet, jak je to možné a na děti už od 1. ročníku působit, 
aby se to nestávalo. 
 
Mojí odpovědí inspekci ale určitě bude, že problém vzniká 
především u rodičů, nikoli u učitelů či dětí. 

Výuka 
- Až na dvě výjimky skvělá 

úroveň. 
Nelíbila se jim 

- Výuka Martiny Mácové 
- Jana Kučery 

Nebral bych je na lehkou váhu, ale nehroutil bych se – 
usuzovat na kvalitu učitele z jednoho povrchního setkání při 
jedné hodině výuky stejně ani nelze. 
 
Zde je řešení jednoduché – sebevzdělávání v oblasti 
metodiky. Ale to je něco, čemu bychom věnovali pozornost 
tak jako tak. 

Vizitky na dveřích na Čapkově ulici Už jsou fakt opadané a nehezké. 
Kdo vyrobí nové? 

Školní vzdělávací program Ono to nebude extra dramatické.  Máme dost času. Je třeba 
v něm udělat změny, které budou hotové do konce dubna. 
Děti, které pak budeme u přijímacích zkoušek v červnu 
přijímat, budeme už přijímat do nového ŠVP 

 Co je třeba udělat 
- Přepracovat LDO 

o Silvie Jablončíková ví, o co jde a ví i jak na to. 
- Nelíbil se jim název studijních zaměření Výtvarný 

obor, Taneční obor, Literárně dramatický obor. 



- Formální úprava celého dokumentu 
o Tohle si beru na starosti já. 

- Rozdělit do ročníků ty osnovy, které teď máme 
zpracované do delších celků 

o Výtvarný obor, II. stupeň, souborová hra. 
- Zvážit zpracování kapitoly Zaměření školy a její vize 
- Zvážit zpracování kapitoly Charakteristika školy – 

především vybavení školy a její podmínky 
 

Jaký bude časový plán: 
 

- Celý dokument musí být hotový do konce dubna, 
abychom mohli v klidu nachystat přijímací zkoušky a 
přijímali nové žáky už do nového ŠVP. 

- Do konce března všichni pošlou Lence Janouškové (na 
lenka.janouskova@zusrymarov.cz) zpracovaná 
studijní zaměření, kde bude … 

o … ve VO, TO, LDO bude upraven název 
studijního zaměření. 

o Všichni se zamyslí nad charakteristikami SZ a 
případně je opraví. 

o Do učebních plánů není třeba zasahovat 
(s výjimkou LDO). 

o … provedena revize výstupů (plníme opravdu 
všechny očekávané výstupy z RVP?) 

o … rozdělíme spojené ročníky – to znamená 
vytvořit osnovy (k tomu potřebujete RVP!!! – 
je k dosažení na našich stránkách – klikněte 
SEM) 

- Stejně tak do konce března pošleme Lence 
Janouškové úpravu osnov předmětů souborové hry, 
kterou vyučujeme (ZUŠKABAND, folková skupina, 
rytmický orchestr …) 

- Do konce dubna každý pošle návrhy, jak upravit 
kapitoly Zaměření školy a její vize a Charakteristika 
školy, především vybavení škol a její podmínky 

Při této příležitosti zrušíme varianty přípravného studia a 
vytvoříme studijní zaměření pro přípravno studium. 
 
Alena Tomešková se může obrátit na kolegyni v ZUŠ Odry. 
 
Silvie Jablončíková může využít služeb paní Konývkové. 
 
Lenka Janoušková vše zkontroluje a pošle mně, já text 
zkontroluji a postarám se o formální úpravu. 
 

 Vaše úpravy ŠVP posílejte zásadně elektronicky!!! Pokud to 
přinesete na papíru, nebudu to akceptovat. 
Abyste to mohli udělat, připravil jsem pro vás šablonu, kterou 

mailto:lenka.janouskova@zusrymarov.cz
http://zusrymarov.cz/download/SVP/PRM_RVPZUV_NAWEB.pdf
http://zusrymarov.cz/download/SVP/PRM_RVPZUV_NAWEB.pdf


vám pošlu mailem. Vaše úpravy pište zásadně do této 
šablony. 

Materiální a technické vybavení 
- Vybavení obecně je sice 

udržované a bezpečné, ale 
zastaralé. 

- Učebna Nauky o hudbě 
o Nepodnětné vybavení 

učebny Nauky o hudbě – 
stačí obrázky skladatelů, 
hudebních nástrojů, 
historie hudby 

o Třída je malá. 
o Chybí vybavení audio a 

video technikou 
- Taneční obor není vyučován 

v tanečním sále – nemáme 
vybavení (povrch, zrcadla …) 

- Malý ateliér v přízemí na 
Divadelní 

- Nevybavený LDO – zvukový pult 
s reprobednami, reflektory se 
stmívači, mikrofon … 

 
 

Moje reakce k inspektorům bude stejná, jakou jsem jim už 
říkal ústně. 
My si zastaralé vybavení celé školy uvědomujeme a 
dlouhodobě situaci řešíme tím, že spolupracujeme s městem 
Rýmařov na získání dotace na rekonstrukci vhodného objektu 
v Rýmařově. V minulosti jsme chtěli do bývalého divadla a 
kina, dnes máme v úmyslu najít peníze na rekonstrukci 
budovy na Bartákově 21. Tato rekonstrukce počítá nejenom 
se sloučením provozu ze tří budov do jedné, ale i s pořízení 
všeho vybavení, které nám teď inspekce právem vytkla jako 
zastaralé či chybějící. 
To je ovšem něco, co nevyřešíme za pár dní a hlavně to 
nezávisí jenom na nás – vlastníkem budov je město Rýmařov, 
které, bojím se, do voleb na podzim 2018 nebude chtít nic 
rozjíždět. 

Špatné plánování nákupu materiálního 
a technického vybavení a vzdělávání 
zaměstnanců 
 
Formální žádanky na nákup čehokoli 

Toto jsme vyřešili snadno vytvořením žádanek na nákup 
materiálu a školení. Je online na našich stránkách, dostupné 
po přihlášení do sekce „Pro učitele“. Žádanku schválím a je 
možné nakupovat. Bez schválení nelze nic objednat. 
 
Do žádanek lze vkládat nejenom věci „běžné“, spotřební, 
které nakoupíme pravděpodobně ihned, ale i věci, které 
potřebujete z dlouhodobého hlediska – interaktivní tabule, 
notebooky, hudební nástroje, audio a video techniku … 
 
Na nákupy spotřebního materiálu budu reagovat ihned, na 
dlouhodobé nákupy později (ale budeme o nich vědět, 
protože žádanka bude v databázi a bude kdykoli dostupná). 
 
Ve výtvarném oboru je stanoven spodní limit 250,- Kč – 
pokud budete potřebovat koupit něco do této částky, lze 
žádanku vyplnit později. 

 


